
PROTOKÓŁ NR 12/24
 z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej

które rozpoczęło się 22 stycznia 2025r.

Posiedzenie rozpoczęło się w dniu 22.01.25 o godzinie 08:10 a zakończyło o godz 09:10
Uczestniczyli w nim Członkowie Komisji:

1. Małgorzata Staręga – Przewodnicząca Komisji
2. Mariusz Kubiak
3. Anna Zagrobelna
4. Honorata Jończak-Cesarz
5. Monika Wojterek
6. Andrzej Machnica
7. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni członkowie komisji: Beata Espenschied, Kamila Pietraszek, Karol Przybylak, Dagmara 
Rodowicz
Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Jerzy Wateha
2. Tomasz Dębiński
3. Tadeusz Cwynar
4. Ewelina Młotkowska
5. Edward Matczuk
6. Agata Młodawska
7. Elżbieta Zakrzewska 

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Omówienie projektów uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obszar w obrębie 0001 Gminy Miejskiej Kowary.
4. Omówienie pism, które wpłynęły do komisji.
5. Omówienie zimowego utrzymania dróg gminnych na terenie miasta Kowary w okresie zimowym 
2024 – 2025.
6. Kowarski Budżet Obywatelski edycja 2025.
7. Sprawozdanie z pracy komisji.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Ad 1
Posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej otworzyła i przywitała zebranych Przewodnicząca 
p. Małgorzata Staręga.

Ad. 2
Przewodnicząca  przeczytała  porządek  obrad.  Porządek  obrad  został  przyjęty  jednogłośnie,  w 
głosowaniu wzięło udział 7 radnych (7 radnych za).

Ad. 3. Omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obszar w obrębie 0001 Gminy Miejskiej Kowary.
Przewodnicząca  komisji  o  omówienie  projektu  uchwały  poprosiła  Panią  Ewelinę  Młotkowską, 
która  poinformowała,  iż  podstawą sporządzenia  projektu  miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  obejmującego  obszar  0001  Gminy  Miejskiej  Kowary,  jest  uchwała  Nr 
LXXXII/506/24 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 28 marca 2024 r. w sprawie przystąpienia do 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar w obrębie 0001 Gminy 
Miejskiej  Kowary.  Celem opracowania planu miejscowego jest  określenie  przeznaczeń terenów 
oraz zasad ich zagospodarowania i zabudowy z uwzględnieniem wniosku do planu dotyczącego 
lokalizacji  elektrowni  słonecznej.  Projekt  planu sporządzono na  podstawie  przepisów ustawy o 



planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i innych ustaw, w tym ustawy z dnia 3 października 
2008 r. o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko. 
Po przeprowadzonej dyskusji, projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie i pozytywnie. W 
głosowaniu wzięło 7 radnych (7 radnych za).

Ad.4. Omówienie pism, które wpłynęły do komisji.
a) pismo Komendanta Miejskiej Policji w Jeleniej Górze
Do Pani  Burmistrz  wpłynęło pismo Komendanta  Miejskiej  Policji  w Jeleniej  Górze,  dotyczące 
możliwości współfinansowania przez samorząd sprzętu transportowego.
Komisja zapoznała się z pismem. Na chwilę obecną gmina nie posiada wolnych środków.

Ad.5  Omówienie  zimowego  utrzymania  dróg  gminnych  na  terenie  miasta  Kowary  w  okresie  
zimowym 2024 – 2025.
Przewodnicząca komisji poprosiła o szczegółowe omówienie zimowego utrzymania dróg gminnych 
na  terenie  miasta  Kowary  w  okresie  zimowym  2024  –  2025  Pana  Tomasza  Dębińskiego. 
Poproszono o przedstawienie dokumentów, które zgodnie z zapisami umowy Wykonawca powinien 
prowadzić oraz posiadać.
W nawiązaniu do zastrzeżeń w sposobie  realizacji  umowy i  przeprowadzonej  dyskusji  komisja 
poprosiła o zorganizowanie spotkania z Wykonawcą w celu szczegółowego omówienia wynikłych 
problemów  i  wypracowania  prawidłowego  sposoby  realizacji  umowy  w  zakresie  zimowego 
odśnieżania. 

Ad.6 Kowarski Budżet Obywatelski edycja 2025.
Przewodnicząca  komisji  w  nawiązaniu  poprzednich  lat  i  rozmów  w  sprawie  rozszerzenia 
możliwości  głosowania o głosowanie internetowe,  poprosiła  Pana Macieja  Janasa o omówienie 
tematu od strony informatycznej.
Po  przeprowadzonej  dyskusji  ustalono,  iż  głównymi  wytycznymi  przy  realizacji  budżetu 
obywatelskiego będzie  pozostawienie  podziału  miasta  na  obręby –  tak żeby w każdym rejonie 
mogło coś powstać. Ponadto, w miarę możliwości, należy wprowadzić głosowanie internetowe oraz 
głosowanie na każdy projekt bez podziału na lokalizację zamieszania.
Poproszono  o  wersyfikację  możliwości  programowych  –  komputerowych  i  przedstawienie  na 
kolejnej komisji, czy i w jaki sposób jesteśmy w stanie wprowadzać do BO powyższe zmiany.  

7. Sprawozdanie z pracy komisji.
Przewodnicząca  komisji  odczytała  sprawozdanie  z  pracy  komisji  za  okres  V-XII.2024r.  Po 
przeprowadzonej dyskusji, sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i pozytywnie. W głosowaniu 
wzięło 7 radnych (7 radnych za).

8. Sprawy różne.
W sprawach różnych zabrała głos Pani Burmistrz, informując o możliwości pozyskania środków 
zewnętrznych  za  remont  „Orlika”.  Biorąc  pod  uwagę  fakt,  iż  obiekt  wymaga  naprawy,  należy 
skorzystać  z  możliwości  pozyskania  środków  zewnętrznych,  które  w  znacznej  mierze  odciąża 
budżet gminy.  

9. Zamkniecie posiedzenia komisji. 
Na tym posiedzenie komisji zakończono.

Protokołowała:                                                     Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej
 Małgorzata Staręga                                                                           Małgorzata Staręga


